
Erhvervs, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Handels- og investeringsministeren

Dato: 12. juni 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 237
Hvordan flugter regeringens afgiftsstigninger - eksempelvis m.h.t. sukker- og
NOx-afgiften - som jo rammer produktionsvirksomhederne i industrien hår-
dest, med regeringens erkendelse af, at det netop er i industrien, at der er
størst mangel på udenlandske investeringer?, jf. ministerens svar på ERU
alm. del - spørgsmål nr. 179?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Andersen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 26. juni 2012.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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